

December 20, 2007

Le 20 décembre 2007

Coram: Binnie, LeBel and Deschamps JJ.

Coram : Les juges Binnie, LeBel et
Deschamps

BETWEEN:

ENTRE :

Reddy Rajagopal Chavali, Reddy
Krishnaveni Chavali, Reddy Venkata
Subbarami Chavali, Sadana Corporation
Ltd., Vahani Holdings Ltd., Meru Holdings
Ltd., 715048 Ontario Ltd., 715040 Ontario
Ltd., Kshama Corporation, Lyon Laurier
Development Corporation, Nikolaus Wolf
and Lyon Laurier Place Development Ltd.

Reddy Rajagopal Chavali, Reddy
Krishnaveni Chavali, Reddy Venkata
Subbarami Chavali, Sadana Corporation
Ltd., Vahani Holdings Ltd., Meru Holdings
Ltd., 715048 Ontario Ltd., 715040 Ontario
Ltd., Kshama Corporation, Lyon Laurier
Development Corporation, Nikolaus Wolf et
Lyon Laurier Place Development Ltd.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Law Society of Upper Canada and Lawyer's
Professional Indemnity Company,
Nelligan/Power, Royal Trust Corporation of
Canada, George Gaty, Peat Marwick Thorne
Inc., Samuel Talbert and Collette Talbert

Law Society of Upper Canada and Lawyer's
Professional Indemnity Company,
Nelligan/Power, Royal Trust Corporation of
Canada, George Gaty, Peat Marwick Thorne
Inc., Samuel Talbert et Collette Talbert

Respondents

Intimés

JUDGMENT

The application for an extension of time to serve and file the motions for leave to intervene is granted and the motions for leave to intervene by the Sikh Social and Educational Society, Telugue Association of Canada and Telugue Association of North America and Trustee and Hindu Prarthana Samaj are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C45918, 2007 ONCA 482, dated June 22, 2007, is dismissed with costs to the respondents Law Society of Upper Canada, Lawyers' Professional Indemnity Company, Nelligan/Power, George Gaty and Royal Trust Corporation of Canada.

JUGEMENT

La demande de prorogation de délai pour signifier et déposer les requêtes pour permission d'intervenir est accordée et les requêtes pour permission d'intervenir de la Sikh Social and Educational Society, Telugue Association of Canada and Telugue Association of North America and Trustee et Hindu Prarthana Samaj sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C45918, 2007 ONCA 482, daté du 22 juin 2007, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Law Society of Upper Canada, Lawyers' Professional Indemnity Company, Nelligan/Power, George Gaty et Royal Trust Corporation of Canada.

J.S.C.C.
J.C.S.C.